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خبر و مصاحبه

ذوب آهن – پیکان، ساعت 18:15

عنایتی امتیاز می خواهد
بعد از باخت خانگی مقابل آلومینیوم اراک در تهران، 
رضـــا عنایتی تـــا حدودی حاشـــیه امنیت را از دســـت 
داده، بـــه طوری که اگـــر در زمین ذوب آهن شکســـت 
بخـــورد شـــاید برای ســـه هفته پایانـــی کارش بـــه اما و 
اگر کشـــیده شـــود. ذوبی ها که هفته گذشـــته فوتبال 
بســـیار خوبی را مقابل اســـتقلال به نمایش گذاشتند 
در فولادشـــهر نتایـــج خوبـــی را به دســـت نیاوردند. از 
طرفـــی بازیکنان محمـــد ربیعی هم بـــه دلیل دریافت 
نکردن مطالبات شـــان ناراضـــی و دلخورند. به هرحال 
ســـه امتیاز این بازی برای عنایتـــی فوق العاده اهمیت 

دارد و خیالـــش را برای بقـــا راحت می کند.
 

استقلال خوزستان – نساجی، ساعت 19:30

ببر تا بمانی
فقـــط کافی اســـت به جایـــگاه دو تیم در جـــدول نگاه 
کنید تا به حساســـیت بســـیار زیاد این بازی و تأثیرش 
در سرنوشـــت دیگر تیم های انتهای جدول پی ببرید. 
آبی هـــای اهوازی با تســـاوی مقابل ســـپاهان در نقش 
جهـــان روحیه مضاعفی به دســـت آوردنـــد و در نقطه 
مقابل نســـاجی با قبول شکســـت خانگی و در اختیار 
نداشـــتن 4-3 بازیکـــن اصلـــی کار ســـختی را پیش رو 
خواهد داشـــت. اهمیت ســـه امتیاز این بـــازی زمانی 
بیشـــتر می شـــود کـــه طبـــق قرعـــه مســـابقات هفته 
آینـــده حریـــف ســـرخابی های تهـــران خواهنـــد بود. 
شاید تســـاوی در این بازی بهترین اتفاق برای صنعت 

نفت و فولاد باشـــد.

 استقلال ملاثانی- فجر
سه هیچ به نفع شیرازی ها

کمیتـــه اســـتیناف فدراســـیون فوتبـــال رأی دیـــدار 
جنجالی دو تیم آبی پوشـــان جنوب و فجرسپاســـی 
را اعـــلام کـــرد کـــه براســـاس آن تیم فجرسپاســـی 
۳ برصفـــر برنـــده بـــازی اعـــلام شـــد و با کســـب ۳ 
امتیـــاز ایـــن بـــازی یـــک رده در جدول لیگ دســـته 
۶۴ امتیـــاز جـــای چادرملـــو  بـــا  بـــالا آمـــد و   اول 

را گرفت. 
باتوجـــه بـــه ۴ هفته پایانی لیگ دســـته اول کســـب 
این ۳ امتیاز توســـط فجرسپاســـی، حساسیت را در 

هفته هـــای پایانی افزایش داده اســـت. 
درحـــال حاضـــر تیم خیبـــر خرم آبـــاد بـــا ۶۷ امتیاز 
و  فجرسپاســـی  تیم هـــای  و  اســـت  صدرنشـــین 
چادرملـــو با ۶۴ و ۶۳ امتیاز در رده های دوم و ســـوم 

ایســـتاده اند. 
تیم قهرمـــان و نایب قهرمان لیگ دســـته اول جواز 
حضـــور در لیگ برتر فصل آینـــده را خواهند گرفت.

 ویسی: استقلال را 
به چشم قهرمان نگاه می کنیم 

تیـــم فوتبـــال فـــولاد  عبـــدالله ویســـی ســـرمربی 
خوزســـتان دربـــاره بـــازی تیمـــش مقابل اســـتقلال 
می گویـــد: »بازی هـــا بـــه هفته هـــای پایانی رســـیده 
و بســـیار حســـاس و هیجانـــی شـــده اســـت، مثـــل 
دوی ماراتـــن کـــه چنـــد متـــر پایانی حیاتی اســـت. 
دو تیم بـــرای قهرمانـــی می جنگند و پنـــج تیم برای 
نیفتادن و متأســـفانه فولاد یکی از این تیم هاســـت. 
مطمئنم بازی شـــجاعانه خواهیم داشت و باید برابر 
اســـتقلال باهوش بازی کنیم. استقلال تیم شسته 
و رفتـــه ای اســـت و در طول فصل خودش را نشـــان 
داده اســـت. این تیم را مثل قهرمـــان نگاه می کنیم 
و تـــا ســـوت پایان بـــازی می جنگیـــم تا بـــا امتیاز به 

اهـــواز برگردیم.« 
ویســـی دربـــاره جایـــگاه فعلـــی فـــولاد هـــم گفـــت: 
»بـــه مدیـــران فـــولاد گفتـــم یکـــی از دلایلی که ســـه 
تیـــم خوزســـتانی بـــه اضافـــه نســـاجی مازنـــدران و 
پیـــکان با این شـــرایط روبه رو هســـتند نبـــود بانوان 
هـــوادار در ورزشـــگاه اســـت. وقتـــی خواهـــر، مادر 
بـــه ورزشـــگاه می آیـــد خیلـــی  و همســـر بازیکـــن 
می توانـــد انگیزه بـــه بازیکن بدهـــد. تیم های پایین 
جـــدول چنین شـــرایطی را نداشـــتند. این وضعیت 
 بـــا دیگـــر تیـــم شـــمالی، تهرانـــی و جاهـــای دیگـــر 

برابر نبود.«

باشگاه چادرملو:

به یک تیم هدیه 3 امتیازی دادند
علی عطایـــی مدیرعامل باشـــگاه چادرملوی اردکان 
درباره حکـــم کمیته اســـتیناف فدراســـیون فوتبال 
مبنی بر برتـــری 3 بر صفر تیم فوتبال فجر سپاســـی 
شـــیراز در دیدار برگزار نشـــده با استقلال آبی پوش 
ملاثانـــی می گوید: »وقتـــی در بین چهـــار تیم برای 
صعـــود به یـــک تیـــم به خاطـــر مســـائل خنـــده دار 
هدیه ای ســـه امتیـــازی می دهید، بـــا روح رقابت در 
فوتبـــال در تضـــاد اســـت. من همـــه اقدامـــات لازم 
را انجـــام می دهـــم و کار را از همـــه مبـــادی دنبـــال 
می کنم. اگر لازم باشـــد، شکایت خودم را در مراجع 
بین المللـــی مطرح خواهم کـــرد. از هرجـــا که لازم 

اســـت، شـــکایت را دنبال می کنم.«
او در تمجیـــد از تیمـــش این طور گفـــت: »به نظرم 
تیم مـــا این قـــدر ســـالم و درســـت کار کرده اســـت 
که نمی تـــوان از کنار برخی موارد گذشـــت. تاکنون 
در قبـــال هر اتفاقی ســـاکت بودیم و تـــلاش کردیم 
اشـــتباهات داوری را از مراجع مرتبط پیگیری کنیم. 
اینجـــا حـــق یـــک اســـتان ضایـــع می شـــود و نباید 
دلگرمـــی بابـــت فعالیـــت در ورزش از یک مجموعه 

صنعتی گرفته شـــود.«
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ربیعی: روی گذشته و آینده فوتبالم قمار نمی کنمعذرخواهی ملی پوش جوان از شجاع خلیل زاده

یکی از حواشـــی عجیب هفته بیست و 
هفتم لیگ برتر در دیـــدار تراکتور تبریز 
و گل گهر سیرجان رقم خورد؛ در دقایق 
انتهایی این دیدار، ســـامان فلاح مدافع 
جوان گل گهری ها با شـــجاع خلیل زاده 
کاپیتـــان تراکتور درگیـــری فیزیکی پیدا 
کرد و بـــا تصمیم داور، هـــر دو بازیکن با 

کارت قرمز زمین  بـــازی را ترک کردند.
 بـــا اینکه بعـــد ازایـــن دیدار، مســـئولان 
د  خـــو ن  یکنـــا ز با ز  ا گل گهـــر  تیـــم 
خواســـتند مصاحبه ای نداشته باشند؛ 
امـــا ســـامان فـــلاح شـــب گذشـــته در 
گفت و گـــو بـــا برخـــی رســـانه ها از ایـــن 
رفتـــارش عذرخواهی کـــرد و درباره این 
رفتـــارش این گونـــه توضیـــح داد: »در 
موقعیتـــی کـــه بـــه ســـوت پایـــان بازی 
نزدیک می شـــویم فشـــار روی بازیکنان 
زیاد اســـت و ممکن اســـت با هـــر اتفاق 
کوچکـــی یک  لحظـــه هر آدمـــی کنترل 

خودش را از دست بدهد. در آن صحنه 
مـــن هم واقعـــاً یک  لحظـــه ضربانم بالا 
رفت و عصبانی شـــدم و اگر در شـــرایط 
طبیعـــی بود، هیچ وقـــت چنین کاری را 

انجام نمـــی دادم.«
 فـــلاح ضمـــن عذرخواهـــی از جامعـــه 

فوتبال افـــزود: »من یک بازیکن جوان 
هســـتم کـــه به تازگـــی به تیـــم ملی 

هـــم دعـــوت می شـــوم. دوســـت 
نـــدارم اتفاقـــی کـــه در تبریـــز 
افتاد باعث شـــود برخـــی افراد 
دربـــاره مـــن فکر بـــدی بکنند 

جامعـــه  از  به همین علـــت 
فوتبال عذرخواهی می کنم 
و امیـــدوارم کـــه در آینده با 
رفتـــار متفاوت ایـــن اتفاق 

تلـــخ را جبـــران کنم.«
 مســـئولان باشـــگاه گل گهر 

تاکنـــون واکنش رســـمی به ایـــن رفتار 
فـــلاح نشـــان نداده انـــد و حـــال بایـــد 
منتظـــر مانـــد و دیـــد واکنش باشـــگاه 
گل گهـــر به رفتـــار ایـــن بازیکـــن جوان 

چـــه خواهـــد بود.

ن  پیکا با  ی  ز با ره  با ر د بیعی  ر محمد 
می گوید: »پیکان یک تیم خوب و منظم 
است. این تیم با تلفیقی از بازیکنان جوان 
و باتجربه تشکیل شده است و برای من 
و کادرفنی اش قابل احترام  پیکان  تیم 
توجه  با  می کنیم  سعی  هم  ما  هستند. 
به برنامه ریزی که خواهیم داشت، روند 
کیفی مان را در بازی ارائه بدهیم. امیدوارم 
بازی موردپسند افرادی که این مسابقه را 
تماشا می کنند، باشد.« او حرف هایش 
را اینطور ادامه می دهد: »خودم و تیمم 
با تمام بضاعت و شرایطی که می توانیم 
ایجاد کنیم در مسابقه شرکت خواهیم 
ما  می گویم  اینجا  در  همین  برای  کرد. 
نباید درگیر چنین مسائلی باشیم. این 
چهار بازی هم برای خود ما و هم جدول 
و  خودم  می کنم  سعی  من  است.  مهم 
به  بد  یا  خوب  اتفاقات  همه  با  را  تیمم 
لحاظ ذهنی و تمرکز تا آخرین بازی در 
درجه مطلوب و استاندارد نگه دارم. حالا 
چقدر در این کار می توانم موفق باشم 
یا نباشم به خدا می سپارم، ولی خودم 
نزد وجدانم راضی هستم که صددرصد 

امیدواریم  گذاشت.  خواهم  را  توانم 
که بتوانیم از این چهار بازی مهم عبور 
فصل  اتفاقات  کل  می توانم  بعد  کنیم. 
جاری را از دیدگاه خودم بررسی کنم و آن 
وقت جواب همه سؤال ها را خواهم داد.« 
ربیعی اشاره ای به مصدومیت بازیکنانش 
دارد: »نمی توانم از این اتفاقاتی که شما 
داوری  و  مصدومیت  مانند  می گویید 
کنم.  استفاده  نتایج  توجیه  به عنوان 
به عنوان مربی سعی می کنم در کار خودم 
دقیق باشم و روی کارم تحقیق کنم. من 
در سؤال قبلی هم گفتم، من سال ها در 
این فوتبال کار کردم و می خواهم باز هم 
کار کنم. پس هیچ وقت گذشته و آینده 
خودم را قمار نخواهم کرد، چون برای 
آن خیلی زحمت کشیدم. اگر به داوری، 
مصدومیت ها و مشکلاتی که وجود داشته 
بپردازم، شاید در حال حاضر توجیه تلقی 
تأثیرگذار  بسیار  بگویم  باید  ولی  شود، 
بوده است. ما در نیم فصل دوم در بازی 
مقابل سپاهان، پرسپولیس، استقلال و 
تراکتور؛ چهار تیم بالای جدول بازی بسیار 

مطلوبی داشتیم.«
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ادیوس ژوزه

در حالـــی کـــه بـــه هفته هـــای پایانـــی بیســـت و 
ســـومین دوره لیگ برتر فوتبال نزدیک می شویم، 
شـــاید بتوان گفت ناکام ترین باشگاه در این دوره 
از رقابت هـــا، ســـپاهان اســـت. تیمی کـــه نقل و 
انتقالات ایـــن دوره را با موفقیـــت صد درصدی و 
جذب بازیکنان مورد نظر کادر فنی و البته ســـتاره 
به پایان برد. شـــروع طوفانـــی هفته های ابتدایی 
لیگ برتـــر در نهایت روز به روز افت محسوســـی 
کـــرد تـــا جایی که حـــالا حتـــی تکرار رتبـــه فصل 
گذشـــته هم بـــرای ژوزه مورایـــس و تیمش قابل 
تصور نیســـت. تنهـــا امید ســـپاهانی ها با هدایت 
مورایس کســـب قهرمانی جام حذفی اســـت که 
البتـــه هنـــوز نمی تـــوان روی آن هم حســـاب باز 
کـــرد. امـــا عملکرد این ســـرمربی و البته ســـابقه 
ســـپاهان در تغییرات روی نیمکـــت، ظاهراً از هر 
زمانی بیشـــتر مورایس را از این تیم اصفهانی دور 
کرده اســـت. این موضوع با تغییرات مدیریتی در 
ســـپاهان همزمان شـــده و با حضـــور مدیرعامل 
جدید حرف و حدیث های جـــدی برای تغییرات 
روی نیمکـــت ســـپاهان بـــه گـــوش می رســـد. 
مورایس در نشســـت خبـــری خود قبـــل از بازی 

با مس رفســـنجان نکته های زیـــادی را می گوید.
هر چنـــد او بـــه خوبی جایـــگاه متزلـــزل خودش 
را می دانـــد، اما کمی راه را اشـــتباه مـــی رود و فکر 
می کند شـــاید محـــرم نویدکیـــا، دوبـــاره نیمکت 
ســـپاهان را در اختیـــار بگیرد، اما اینطور نیســـت 
و ســـپاهانی ها به فکر ســـرمربی دیگری هســـتند 
تا بتوانند 9 ســـال ناکامی را در بیســـت و چهارمین 
دوره لیگ برتـــر جبران کنند. ســـپاهانی ها عادت 
به جـــذب مربیان قهرمان دارند و شـــاید در آینده 
هـــم، بتواننـــد و بخواهنـــد بـــه دنبـــال ســـرمربی 
قهرمان باشـــند، اما آنچه که تاکنون در ســـپاهان 
قطعی شـــده اســـت اینکـــه مورایس فصـــل آینده 
روی نیمکـــت این تیم نخواهد بود. این ســـرمربی 
پرتغالـــی البته گزینه برخی تیم ها اســـت. با حضور 
مدیـــران جدید در ســـپاهان قرار بـــوده، مورایس 
خیلـــی زود و شـــاید قبـــل از پایان بازی هـــای این 
دوره، نیمکـــت ســـپاهان را تـــرک کنـــد، اما حضور 
ایـــن تیم در جـــام حذفی و البته بـــه صرفه نبودن 
این کار، فعلاً مورایس را در جایگاهش نگه داشـــته 
اســـت، اما خیلی زود ســـپاهانی ها با ژوزه مورایس 

خداحافظـــی خواهند کرد.
ایـــن بیـــن حتمـــاً گمانه زنی هایـــی دربـــاره  در 
ســـرمربی فصل آینده ســـپاهان شـــروع خواهد 
شـــد، امـــا همان طـــور کـــه اشـــاره شـــد بـــه نظر 
می رســـد این باشـــگاه با شـــرایط خوب مالی که 
دارد، می توانـــد دوبـــاره مربی ای غیـــر از آنچه که 
فکر می کنیم، بـــرای هدایت تیمش انتخاب کند 
و شـــاید بازهم به دنبال سرمربی قهرمان باشند!

گزارش

اکبر منتشلو
خبرنگار

محرم به سیم آخر زد

اولتیماتوم سومی در کار نیست
مهدی: مجوز تماشای هوادار – پرسپولیس صادر شده بود

تماشاگران سفارشی
38 بازی، دو گل

اریک گیت، حیف پول
وقتـــی حرف می زند پـــای حرفش 
می ایســـتد. همه محرم نویدکیا را 

می شناسند. 
از روزی کـــه هدایـــت تیـــم مـــس 
رفســـنجان را برعهـــده گرفـــت، 
بازیکنانـــش  مطالبـــات  پیگیـــر 
بـــود و حتـــی یکبـــار بـــه باشـــگاه 
اولتیماتـــوم داد که اگـــر پرداختی 
نداشـــته باشـــند، به رفســـنجان 

برنمی گـــردد. 
ســـه هفتـــه بـــه پایـــان رقابت ها 
مانـــده و بازیکنـــان می داننـــد که 
اگـــر تـــا قبـــل از اتمام مســـابقات 
به پولشـــان نرســـند بعد از آن کار 
بســـیار ســـختی خواهند داشت. 
ســـال های  همـــه  کـــه  نویدکیـــا 
فوتبالش را در ســـپاهان گذرانده 
و هیچ وقـــت بـــا مشـــکلات مالی 
مواجـــه نبـــوده، الان هـــم انتظار 
بـــه  مـــس  مســـئولان  کـــه  دارد 

تعهدات شـــان عمـــل کننـــد.
او کـــه بـــه دلیـــل مصدومیـــت و 
محرومیت ها دســـتش برای بازی 
بـــا تیـــم پرمهـــره ســـپاهان خالی 
بـــود، در نهایـــت توانســـت یـــک 

امتیـــاز از ایـــن تیـــم بگیرد. 
اما ســـوت پایـــان مســـابقه که به 
صدا درآمد، صـــدای او هم درآمد: 

»باید اینجا خیلی شفاف و روشن 
بـــه مدیرعامـــل، هیأت مدیـــره و 
مسئولان شـــهری و سایر مسئولان 
در شـــرکت مس و سایرین بگویم 
که بـــازی هفتـــه آینده بـــرای من 
یـــک بـــازی فوق العاده حســـاس 
اســـت. من نوشـــدارو بعد از مرگ 
ســـهراب نمی خواهـــم. آن موقع 
نـــدارد. هـــرکاری  دیگـــر فایـــده 
می خواهنـــد بـــرای تیـــم بکنند، 
الان وقتـــش اســـت. لطفـــاً پـــول 
بازیکنـــان مـــن کـــه از ســـال قبل 
باقـــی مانده را بدهیـــد. نمی گویم 
امســـال، از ســـال قبـــل کـــه باقی 
مانـــده را بدهیـــد. بـــه 10 بازیکـــن 
بدهکار هســـتیم و باید پولشـــان 
را بدهیـــم. بعد از ایـــن بازی دیگر 
بـــه درد من نمی خـــورد. اگـــر قرار 
بکنیـــد،  برایشـــان  کاری   اســـت 

الان انجام دهید.«
بـــدون شـــک درخواســـت او یـــا 
بهتر بگوییـــم اولتیماتوم او مرتبه 
ســـومی نخواهـــد داشـــت و اگـــر 
باشـــگاه در همان زمانی که محرم 
اشاره کرده، مطالبات بازیکنانش 
را ندهـــد، اصـــلاً بعید نیســـت که 
قیـــد مانـــدن در مس رفســـنجان 

بزند. را 

 بازی هوادار و پرسپولیس در هفته 
درحالی  برتر  لیگ  هفتم  و  بیست 
در ورزشگاه شهید دستگردی تهران 
برگزار شد که از قبل اعلام شده بود 
برگزار  تماشاگر  بدون  مسابقه  این 
باشگاه  اینکه  با  ادامه  در  می شود. 
بود  داده  درخواست  پرسپولیس 
را  بازی  بتوانند  تیم  این  هواداران 
با این درخواست  از نزدیک ببینند 
موافقت نشد. با این حال و در کمال 
تعجب، شاهد بودیم که حدود 500 
یوم  د ستا ا ی  سکوها ر  د گر  تماشا
این مسابقه  تا  پاس نشسته بودند 
چندان هم بدون تماشاگر نباشد! 
جلسه  ر  د که  ست  ا لی  رحا د ین  ا
شورای تأمین تأکید شده بود، هیچ 
ورزشگاه  به  ود  ور حق  تماشاگری 
شد  نقض  حکم  این  ولی  ندارد  را 
در  دیگر  بی انضباطی  یک  شاهد  تا 
فوتبال ایران باشیم. سهیل مهدی 
لیگ  ت  بقا مسا ی  ر گزا بر ل  مسئو
برتر درباره علت این اتفاق به »ایران 
ورزشی« گفت: »من برای بازی مس 
رفسنجان  به  سپاهان  و  رفسنجان 
رفته بودم و از طریق رسانه ها خبر 
هوادار  بازی  در  تماشاگران  حضور 
و پرسپولیس را شنیدم ولی به نظر 
می رسد که برای حضور تماشاگران 

باید  بودند.  گرفته  را  مجوزهایی 
گزارش ها را بخوانم تا بتوانم دراین باره 
بهتر صحبت کنم.« او در پاسخ به این 
سؤال که آیا پرسپولیس مجوز حضور 
تماشاگران را گرفته بوده، پاسخ داد: 
»هر دو باشگاه، هم تیم میزبان و هم 
تیم میهمان به نسبت مساوی در این 

طور مواقع مجوز می گیرند.«
مهدی درباره اینکه آیا وقتی می گویند 
بهتر  است،  تماشاگر  بدون  بازی 
نیست این کار انجام شود تا عدالت 
رعایت شود، عنوان کرد: »ما در ایام 
کرونا هم در بازی ها چنین شرایطی 
را داشتیم و هواداران کمی با فاصله 
می نشستند و بازی ها را می دیدند. 
به هر حال، فوتبال است و جاذبه های 
را دارد و تیم ها هم همراه  خودش 
دارند و تا آنجایی که بشود بحث ایمنی 
ورزشگاه و تماشاگران را تأمین کرد، 
همیشه مساعدت هایی شده و این 
بازی هم در همین مسیر بوده است.«
با این حال، آنچه به نظر می رسد این 
است چنین اتفاق هایی اصلاً جالب 
به نظر نمی رسد و تماشاگران نباید 
به صورت سفارشی راهی استادیوم 
شوند و اگر ممنوعیتی وجود دارد، 
باید برای همه باشد، نه اینکه برخی 

از آن پیروی نکنند.

ل  و ا نیم فصل  ن  جا سیر گل گهر 
سر  پشت  خارجی  بازیکن  سه  با  را 
گذاشت، روبرتو تورس، اریک بایناما 
بازیکنی بودند  و میشل تی ورده سه 
تیم  این  در  غیرایرانی  ملیت  با  که 
تی ورده  داشتند.  حضور  سیرجانی 
سرمه ای پوشان  جمع  از  وز  نور در 
جدا شد و بایناما هم عملاً اثر خاصی 
تا  تیم نداشته است  این  در ترکیب 
فصل  در  تیم  این  موفق  خرید  تنها 
جاری، تورس اسپانیایی باشد. یانسن، 
تاوارس  جفرسون  و  دلیچ  اوروش 
ش  و کیر  ، منشا ین  و د گا  ، ا سیلو ا د
استنلی سوارز، وسلی دوس سانتوس 
روبرتو تورس، اریک بایناما و میشل 
تی ورده تمام خارجی های گل گهر در 
تاریخ لیگ برتر بودند که از این جمع 
برای  توانستند  تورس  و  منشا  تنها 
این تیم مؤثر باشند. اما نکته جالب 
درباره اریک بایناما است، بدون شک 
او جنجالی ترین خرید تاریخ گل گهر 
محسوب می شود، مهاجمی که به دلیل 
نداشتن تطابق با قوانین بازی در لیگ 
برتر، از تیمش چهار امتیاز کسر کرد، به 
استقلال تاجیکستان رفت تا شرایط 
بازی در لیگ برتر را پیدا کند؛ اما در 
طول سه فصل حضور در سیرجان، 
هنوز به  اندازه امتیازهای کسر شده 

از گل گهر هم نتوانسته برای این تیم 
گل بزند؛ او در 38 مسابقه تنها دو بار 
موفق به گل زدن شده و یک پاس گل 
تا  می شود  دیده  کارنامه اش  در  هم 
از پیش فاجعه جذب مهاجم  بیش 
گابنی نمایان گردد. در طول حضور 
گل گهر در لیگ برتر، وینکو بگوویچ، 
مجید جلالی، امیر قلعه نویی، سعید 
الهویی و البته مارینوس اوزونیدیس 
سرمربیان این تیم بوده اند و این تیم 
حداقل  است  کرده  تلاش  هرساله 
را  برتر  لیگ  در  خارجی  خرید  یک 
به عملکرد  نگاهی  اما  باشد.  داشته 
بازیکنان جذب شده نشان می دهد که 
سرمه ای پوشان نتوانسته اند درزمینه 
را  انتظارات  خارجی  بازیکن  جذب 
برآورده کنند و اکثر خریدهای خارجی 
ناکارآمد  آنها، بازیکنان بی کیفیت و 
بوده اند. این درحالی است که گل گهر 
از گران ترین تیم های لیگ  هرساله 
برتری محسوب می شود؛ اما تاکنون 
هیچ دستاوردی در عرصه باشگاهی 
کسب نکرده است. حالا سؤال اصلی 
اینجاست که چرا مسئولین امر نظارتی 
بر این خرید ها ندارند و به این مخارج 
تا  نمی کنند  ورود  بی حساب و کتاب 
دسترنج کارگران گروه صنعتی گل گهر 

خیلی راحت دور ریخته نشود؟


